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PROTOKÓŁ NR XII/11 

z sesji Rady Gminy Radoszyce  

odbytej w dniu 21 października 2011r.  

w Urzędzie Gminy w Radoszycach 

 
W XII sesji Rady Gminy w Radoszycach wzięło udział 15 radnych na ogólną 

liczbę 15.  

W sesji wzięły udział 3 osoby zaproszone. Łącznie w obradach uczestniczyło 

18 osób. Listy obecności radnych i zaproszonych gości zostają załączone do 

oryginału niniejszego protokołu i stanowią jego załączniki.  
 

Ad. pkt 1 

XII sesję Rady Gminy w kadencji 2010 – 2014 otworzyła radna Agata 

Binkowska – Przewodnicząca Rady Gminy Radoszyce. Powitała przybyłych 

na obrady radnych Rady Gminy oraz gości zaproszonych.  
 

Stwierdziła, że w obradach bierze udział 15 radnych na ogólną liczbę 15, co 

zgodnie z ustawą czyni sesję zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że dzisiejsza sesja jest 

zwołana na wniosek Wójta Gminy Radoszyce w trybie art.20 ust. 3 ustawy                

o samorządzie gminnym. Przypominała, że zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy  

o samorządzie gminnym Rada może wprowadzić zmianę w porządku obrad sesji 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, z tym, że sesja 

zwołana jest w trybie ust. 3 zmiana porządku obrad wymaga zgody 

wnioskodawcy. Poinformowała, że wniosek oraz  projekty uchwał radni 

otrzymali nie zachodzi potrzeba ich odczytywania. Przedstawiła projekt 

porządku obrad. Wobec brak uwag do projektu porządku obrad sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała go pod głosowanie  

 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym w obecności 15 radnych przy 12 głosach za 

2 głosach wstrzymujących się i 1 głosem przeciw porządek obrad uchwaliła.  

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum  

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) odwołania Skarbnika Gminy Radoszyce, 

b) powołania Skarbnika Gminy Radoszyce. 

3. Przedłożenie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych 

radnych Rady Gminy Radoszyce.     

4. Zakończenie obrad XII  sesji . 
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   Przewodnicząca Rady Gminy Radoszyce Pani Agata Binkowska odczytała 

radnym wniosek Wójta Pana Pawła Binkowskiego do Przewodniczącego 

o zwołaniu nadzwyczajnej sesji i jest on załącznikiem niniejszego protokołu. 

 

Ad pkt. 2 

Przed rozpatrzeniem projektu uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 

Radoszyce Pan Wójt Paweł Binkowski przedstawił wniosek o odwołanie Pani 

Barbary Szustak ze stanowiska Skarbnika. Przedstawiony wniosek jest 

załącznikiem niniejszego protokołu.  

 

W dyskusji udział wzięli:  

Radna Cecylia Tkaczyk  

Powiedziała, że za całość gospodarki finansowej odpowiada Pan Wójt. Z tego, 

co zostało odczytane są to zalecenia. Jej zdaniem RIO nie stwierdziło naruszenia 

dyscypliny finansowej i nie oddało Pani Skarbnik pod Kolegium Finansów 

Publicznych więc ta kontrola nie wypadła tak źle. Jeżeli zostało coś źle 

naliczone to nie jest tylko wina Pani Skarbnik, bo również miała taką sytuację że 

zostały jej wypłacone pieniądze nienależnie i zwracała je do Urzędu Gminy, 

takie rzeczy się zdarzały i nie była to wina Pani Skarbnik. Stwierdziła że ustawy 

pozwalają na to by odzyskać pieniądze od pracownika który się pomylił ale 

samemu trzeba mieć czyste sumienie, powiedziała że firma za park też 

otrzymała pieniądze które były jej nienależne, zapytała kto zwróci te pieniądze. 

Z umowy wynikało że należy potrącić za nieterminowość, rozumie że firma 

naciskała że były terminy tylko dlaczego otrzymali taką dużą sumę pieniędzy. 

Powiedziała że nie można powiedzieć że Pani Skarbnik powiedziała „ to czy 

tamto” czy jest nielojalna bo lojalność wobec szefa to jedna sprawa, a robienie 

jak książka pisze wobec prawa finansowego to druga sprawa. W związku z tym 

uważa że pewne zdania powinny być uzgadniane. Stwierdziła że Wójt na 

poprzedniej sesji też nie zachowywał się „ok.” w stosunku do Pani Skarbnik. Bo 

gdyby ją wyrwano do odpowiedzi, jak Wójt to uczynił na sesji z Panią Skarbnik 

i zapytał ją kto miał trzy lata temu wypadek na Krakowskiej to też by nie 

wiedziała, a Wójt chciał jakąś pojedynczą fakturę żeby Pani Skarbnik 

powiedziała. Nie wie jak to się stało ale RIO tego nie wyciągnęło. Zwróciła się 

do Wójta że potraktował ją nie jak kobietę która ma przez 8 lat jakieś zasługi dla 

gminy pomimo ciężkich lat były załatwiane pieniądze, dlatego uważa że ta 

decyzja jest błędna , szkodliwa dla gminy w okresie konstrukcji nowego budżetu 

gdzie stary został „rozwalony” było 500 000zł na drogi które się rozpłynęło.                

W tym momencie nie można powiedzieć że jest winą Pani Skarbnik szukanie 

pieniędzy. Powiedziała szukanie pieniędzy to taki sam obowiązek Wójta jak 

Pani Skarbnik. Zapytała Pana Wójta czy uważa że nowa Pani nie mająca 

doświadczenia żadnego finansowego będzie lepiej ten budżet prowadzić, może 

będzie lojalna, a może będą tacy lojalni jak są w Ośrodku tam już skutki widać. 

Powiedziała że będzie głosowała przeciw. 
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Radna Franciszka Podsiedlik  

Zapytała Pana Wójta jak to jest, że na sesji mówił że wszystkie sprawy 

pokontrolne są „ok.”, wszyscy sołtysi słyszeli, kontrola była bardzo dobra 

wszystko dobrze było pokontrolnie, a dzisiaj mówi że jest źle. Powiedziała, że 

Wójt tylko zwalnia i przyjmuje nie wiadomo kogo. Zapytała kiedy wpłynie 

pytanie do punktu że odwołujemy Wójta Gminy. Chciała by aby stało się to jak 

najszybciej. Powiedziała, że odwołują Basię która pracowała przy Pani 

Janusowej i ma ośmioletnią praktykę. Stwierdziła że takiego Wójta nie było                

i nie będzie jak Pani Matysiak, a wy jej ciągle wytykacie. Była przeciwna by 

odwołać Basię Szustak ze Skarbnika. Powiedziała że tylko każą jej szukać 

pieniędzy i zapytała czy coś sami sprowadzili przez rok. 

 

Radny Tomasz Wysokiński  

Zapytał Pani Podsiedlik czy Gmina Radoszyce ma jej zdaniem dwie Rady.  

 

Radna Franciszka Podsiedlik  

Powiedziała, że z tego co wie to żadne pieniądze nie wpłyną. Zapytała czy do 

Unii wpłynęły jakieś wnioski.  

 

Radny Tomasz Wysokiński  

Odpowiedział na pytanie Radnej Podsiedlik, powiedział że radni w tej kadencji 

nie są tak uzależnieni od Wójta jak radna Podsiedlik i radna Tkaczyk od Pani 

Matysiak. 

 

Radna Franciszka Podsiedlik  

Powiedziała, że źle rada robi odwołując Panią Skarbnik, jej zdaniem trzeba było 

dać jej upomnienie, wysłać na szkolenie. Teraz jak były szkolenia to Pani 

Skarbnik nie została wysłana, a zamiast niej została wysłana inna osoba.  

 

Radna Marzena Szwedkowicz  

Zapytała skąd radna Podsiedlik ma takie informacje że były szkolenia dla 

skarbników.  

 

Radna Franciszka Podsiedlik  

Odpowiedziała że wie i jest to prywatna osobista wiadomość. 

 

Radna Cecylia Tkaczyk  

Poprosiła radnego Wysokińskiego by nie mówił takich dygresji, że ktoś jest od 

kogoś uzależniony, bo nawet od męża to się można uwolnić. Stwierdziła że dla 

Rady najważniejsze jest dobro Gminy. 
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Głos zabrał Pan Leopold Garbacz Sekretarz Gminy 

Powiedział, że niepotrzebne są takie emocje i ma świadomość, że każda nowo 

podejmowana decyzja te emocje wywołuje. Dziwił go fakt, że kiedy pięć lat 

temu był odwoływany z funkcji Sekretarza Gminy Radoszyce te dwie panie 

zagłosowały posłusznie jak przykazała im była Pani Wójt. Uważał,                             

że niepotrzebnie radni wracają do historii. Odwoływanie pracowników jest 

prawem Wójta ma on również prawo dobierania sobie współpracowników. 

Powiedział, że na dzień dzisiejszy nie można przewidzieć na ile te propozycje 

będą skuteczne dla dobra gminy a na ile nie. Powiedział by dać szansę 

pokierować tą gminą Wójtowi, a być może okaże się że Jego koncepcje są 

słuszne. Kilka miesięcy kadencji nie jest podstawą do wydawania jakichkolwiek 

ocen. Powiedział że tak kolorowo nie było jeśli chodzi o kontrolę bo gdyby się 

zagłębić mocniej w te sprawy one są naprawdę poważne. Jeśli się nie 

odnotowuje środków trwałych to nie wiadomo gdzie one są. Jego zdaniem każdą 

ocenę należy wyważyć. Pamięta w jakiej atmosferze był odwoływany pani Wójt 

powiedziała wtedy, że nie widzi z nim współpracy, on to zrozumiał, chciał 

wtedy zostać dwa miesiące z powodu trudnej sytuacji rodzinnej na co nie 

uzyskał zgody. Jeżeli Pan Wójt nie widzi współpracy z panią Skarbnik to tej 

współpracy nie będzie. Gdy przyszedł w miesiącu lipcu br. do pracy na 

stanowisko Sekretarza Gminy Radoszyce wydawało mu się że Pani Basia się 

zmieniła, bo była mowa, że na początku ta współpraca się nie układała.                      

Z upływem czasu stwierdził, że ta atmosfera w pracy była pozorowana. 

Stwierdził, że oprócz fachowości potrzebne jest również podejście do 

przełożonych, współpracowników co rzutuje na atmosferę w pracy bo ona jest 

bardzo ważna i tego względu warto pozytywnie zaopiniować wniosek Pana 

Wójta.  

 

Radna Marzena Szwedkowicz  

Zapytała dlaczego radne Podsiedlik i Tkaczyk krzyczą na Wójta, a żadna z nich 

nie zabrała głosu w sprawie nienależnie wypłaconych pieniędzy dla poprzedniej 

Wójt przez Panią Skarbnik i w jaki sposób zostaną one zwrócone.  

 

Radna Cecylia Tkaczyk 

Odpowiedziała że powiedziała o tej kwocie, powiedziała również o kwocie 

którą jej nienależnie przelano i uważa że tak samo nienależnie otrzymała 

pieniądze firma. Trzeba powiedzieć że skoro Pani Skarbnik wypłaciła 

nienależnie Wójt to podpisał bo bez parafki by to nie poszło. 

 

Pan Paweł Binkowski Wójt Gminy  

Odpowiedział że w dniu 8 grudnia Pani Wójt podpisała sobie odprawę, a on 

objął urząd 9 grudnia. 

 

 




